
Til Folketingets Forsvarsudvalg                                                   Fejø d.22-11-2015 
 
Emne: Samrådet d.19 ds ang. Uafklarede tekniske fejl og mangler ved JSF,  F-35 
 
 
 
Allerførst vil jeg benytte dette skriv til at værdsætte og give ros til samrådet for at tage 
dette emne op, og behandle det særdeles seriøst. Tak til EL, Eva Flyvholm,samt Jan 
Erik Messmann for de klokkeklare indlæg under samrådet. 
Der skal også lyde en tak til de andre spørgsmålsstillere – Selvfølgelig forsøgte FM at 
berette var muligt var, men det var rigtigt godt at alle får ”indsigt” i den ellers så 
hemmelige proces. 
Ingen tvivl om at JSF,F-35 projektet har alvorlige tekniske fejl og mangler, men også 
på det økonomiske område halter det, efter Canada´s EXIT fra JSF,F-35 progammet. 
 
Jeg skal ikke skrive den store ”doktorafhandling”- men blot håbe,at der bliver 
fastholdt en opfølging på de store udfordringer,som JSF, F-35 programmet giver for 
udvælgelsen af nyt Kampfly til RDAF / DK Flyvevåben. 
 
De venligste hilsner 
Tom Dennis Petersen. 
Fulgte både udvælgelsen af EH-101 og Sikorsky Seahawk 
( EH-101 fra 1999 til typevalget af denne i 2006 ) 
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